
UCHWAŁA Nr XXV/171/10  
 RADY GMINY I MIASTA IZBICA KUJAWSKA 

z dnia 30 marca 2010 roku 
 

 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności komisji Rolnictwa, Zaopatrzenia, Ochrony 
Środowiska oraz Spraw Samorządowych Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska 
 
 
Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym - tekst 
jednolity (Dz. U. z 2001 r Nr 142, poz. 1591 z późn . zm.) 
 
 

Rada Gminy i Miasta 
 uchwala co następuje:  

 
 

§ 1. Przyjąć sprawozdanie z działalności komisji Rolnictwa, Zaopatrzenia, Ochrony 
Środowiska oraz Spraw Samorządowych Rady Gminy i Miasta za 2009 rok jak w załączniku 
do niniejszej uchwały 
 
§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Gminy i Miasta 
 

PRZEWODNICZĄCY GMINY I MIASTA 
Zofia Warda 

 



Załącznik do Uchwały Nr XXV/171/10  
Rady Gminy i Miasta Izbica Kujawska  
z dnia 30 marca 2010 roku   

 
Sprawozdanie z działalności komisji Rolnictwa, Zaopatrzenia, Ochrony, 
Środowiska oraz Spraw Samorządowych Rady Gminy i Miasta Izbica 

Kujawska w 2009 roku 
 
 
Komisja Rolnictwa, Zaopatrzenia, Ochrony, Środowiska oraz Spraw Samorządowych w 2009 
roku pracowała w oparciu o przyjęty plan pracy Uchwałą Nr XIX/129/09 z dnia 10 lutego 
2009 roku i uchwałę w sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji. 
 
Komisja odbyła 6 posiedzeń. 
 
W pracach komisji uczestniczyli wszyscy członkowie potwierdzając swój udział podpisem na 
liście obecności.  
Każdorazowa nieobecność została usprawiedliwiona. 
 
Tematem posiedzeń było: 
• Sprawozdanie z pracy komisji za 2008 rok.  

Przewodniczący komisji Zbigniew Kwieciński przedstawił członkom komisji 
sprawozdanie z działalności komisji za 2008 rok. Komisja jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie. 

• Ustalenie planu pracy komisji na 2009 rok. 
 Plan został przyjęty uchwałą rady. 

• Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy i Miasta w Izbicy Kujawskiej za 2008 rok.  
Członkowie po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z realizacji budżetu za 2008 rok 
wyrazili pozytywną opinię z jednym głosem wstrzymującym. 

• Rozpatrzenie wniosku kierownika ZGKiW o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Kierownik ZGKiW Jarosław Pałczyński przedstawił komisji proponowane podwyżki 
wraz z uzasadnieniem. 

• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością pod nazwą: Międzygminne Przedsiębiorstwo Rekultywacji 
Składowisk Gminnych „ Rekultywacja” sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku. 

Komisja po zapoznaniu się z projektem pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
• Na komisji w dniu 16 kwietnia 2009 roku zaproszony gość Pan Rudniak Albin 

przedstawił projekt zbiorników retencyjnych obejmujący 189 nadleśnictw. Zapoznał 
radnych z kosztami oraz projektem budowy zbiornika oraz zastawki w Parku 
Kulturowym w Wietrzychowicach. 

• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania Planu Aglomeracji Izbica 
Kujawska. 

Przewodniczący komisji przedstawił projekt Planu Aglomeracji Izbica Kujawska oraz 
wyjaśnił konieczność utworzenia dokumentu. Komisja wyraziła pozytywną opinię 
dotycząca projektu uchwały.  

• Na komisji w dniu 20 listopada 2009 roku komisja zajmowała się projektami uchwał: 
- zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy i Miasta na lata 2007- 2013  



- zmieniającej uchwalę w sprawie określenia górnych stawek opłat za korzystanie z 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  
- zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za odbiór odpadów komunalnych, 
nieczystości płynnych i stałych  
- w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę i Miasto od Powiatu 
Włocławskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz 
ulic w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2009/ 2010 położonych w granicach 
administracyjnych gminy.  

• Na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2009 roku, komisja analizowała projekt budżetu 
gminy na 2010 rok przyjmując następujące wnioski: 

- ujęcie w budżecie Gminy i Miasta na rok 2010 budowy chodnika na niewielkiej 
długości po dwóch stronach na ulicy Bratkowej. 
- wystąpić z wnioskiem do powiatu o zrobienie chodnika wzdłuż drogi powiatowej na 
ulicy 3 Maja. 
- przeznaczyć środki na przebudowę drogi we wsi Zdzisławin 

 
Komisja przyjęła wnioski dotyczące: 
• Na posiedzeniu w dniu 29 stycznia przyjęła wnioski o: 

1. budowę wiaty dla dzieci oczekujących na autobus szkolny przy Gimnazjum na placu 
szkolnym w Izbicy Kujawskiej. 
2. budowę wiaty dla dzieci oczekujących na autobus szkolny w miejscowości 
Dziewczopole przy sklepie. 
3. (zmianę uchwały) podwojenie dofinansowania na przydomowe oczyszczalnie ścieków. 

• Na posiedzeniu w dniu 18 marca 2009 roku przyjęła wnioski o:  
1.Wydanie przez gminę nakazu dla mieszkańców o obowiązku odprowadzania śmieci. 
2. Naprawienie drogi kamieniem w miejscowości Gogoły na odcinku drogi łączącym 
Śmieły z Dziewczopolem, po którym przejeżdża autobus szkolny. 
 

• Na posiedzeniu w dniu 24 września 2009 roku przyjęła wnioski o:  
1. konieczność naprawy dziury powstałej na drodze w miejscowości Dziewczopole.  
2. oznakowanie drogi Wólka Komorowska – Chociszewo. Na całej długości nie ma 

żadnych znaków drogowych.  
 
 Ponadto komisja wydała opinie na temat projektów uchwał: 
• w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod nazwą : 

Międzygminne Przedsiębiorstwo Rekultywacji Składowisk Gminnych „ Rekultywacja” 
sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku. 

Komisja nie zgłosiła zastrzeżeń do projektu uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 
• Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania Planu Aglomeracji Izbica 

Kujawska. 
Komisja nie wniosła uwag i wyraziła pozytywna opinię na temat projektu uchwały. 
 

Wnioski oraz opinie zostały przekazywane przez Przewodniczącego Komisji adresatom. 
 
Z odpowiedziami udzielonymi na powyższe wnioski członkowie komisji byli zapoznawani na 
następnych posiedzeniach. 

 
 

PRZEWODNICZĄCY GMINY I MIASTA 
Zofia Warda 




